
國立中山大學文學院教師升等服務績效之各類跨域活動參與一覽表
Participation Form of Interdisciplinary Activities for Service 

Performance of Professorship Rank Promotion in the College of 
Liberal Arts  

 
系所（組）：            姓名：                擬升等職級： 

Department/Institute          Applicant’s name            Intended rank promotion 

 

場次 
No. 

活動日期 
date 

(yyyy/mm/dd) 

活動名稱/主辦(協辦、參加) 
title of activity (organizer/co-

organizer/participant) 

系審核 
approved by the 

department/institute 

院審核 
approved by 

the College  
1     
2     
3     
4     
5     
6     
7     
 

申請教師簽章 Applicant’s signature：                   

 (日期: YYYY 年  MM 月 DD 日） 

 

註 Notes: 
一、 依國立中山大學文學院教師升等審查評分細則辦理，教師申請升等職級期間應完成

參與本學院辦理之「跨系所跨領域對話座談」、「跨校際對話座談」、「跨國際國際學

術交流對話」、文苑沙龍及院相關學程開設等相關活動，至少 7場次，每場次以 1分

計，至多 7分;未達者 7場次者，依實際參與場次數計算。 

1. According to Guidelines on the Detailed Implementation of the Evaluation of Professorship 
Rank Promotion, the faculty applying for rank promotion shall participate in at least seven 
College-organized activities at their current rank, such as interdepartmental or 
interdisciplinary dialogue forums, inter-university forums, international academic exchange 
events, and other related activities held by the College’s affiliated units. Points shall be 
calculated based on the actual number of activities attended (one point each), with a 
maximum of 7 points granted.  

二、 本表請申請升等教師自行填列檢附，俾利計分。 

2. The faculty applying for rank promotion shall complete and submit this form for accurate 
calculation.  


